
Voerendaal,16-05-2019. 

Hiermede wil de fractie Voerendaal-Actief enkele vragen stellen t.a.v. dorpsplein te Ransdaal. 

 

Enkele jaren geleden is door het raad een besluit genomen om het dorpsplein in Ransdaal op te 

knappen. Voerendaalactief heeft dit besluit ondersteund en door het vorige college is hier uitvoering 

aan gegeven. 

In samenspraak met de inwoners is hier een invulling aan gegeven. 

Na de renovatie is in eerste instantie een kunststof glijbaan voor de jeugd aangebracht. Deze is 

nadien verwijderd. 

1. Om welke reden is deze verwijderd? 

2. Wat is er gebeurd met deze glijbaan? 

Nadien is deze glijbaan verwijderd en is er een andere glijbaan geplaatst. Eind 2018 begin 2019 is 

deze andere glijbaan wederom verwijderd. 

3. Om welke reden is deze andere glijbaan wederom verwijderd? 

4. Wat is er gebeurd met deze glijbaan? 

Door de verwijdering van deze laatste glijbaan is het ontmoetingsplein minder interessant voor 

moeders met kleine kinderen en worden afspraken met inwoners niet nagekomen. 

5. Door verwijdering van de glijbaan is er door de afgevlakte stenen,waar de glijbaan in geplaatst 

was een situatie ontstaan die eventueel verwondingen bij spelende kinderen kan veroorzaken. 

6. Heeft men door middel van de verwijdering van de glijbaan hiermede rekening gehouden. 

7. Is het college voornemens om hierin aktie te ondernemen. 

8. Wanneer denkt dit college de afspraken welke gemaakt zijn met inwoners van Ransdaal wederom 

te herstellen? 

9. Mocht het college de gemaakte afspraken niet willen herstellen wat is dan hiervoor de reden? 

10. Als men de gemaakte afspraken niet wil herstellen welk alternatief kan dit college dan bieden 

voor moeders met kinderen om de ontmoetingsplek aantrekkeljk te houden. 

 

In afwachting van beantwoording binnen de gestelde termijn. 

Fractie VoerendaalActief 
 


